

## AREA DEVELOPMENT ACT

Pursuant to section 3 of the *Area Development Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1. Schedule "B" of the *Regulations of the Ross River Development Area* is amended as follows:

(a) by changing the zoning of lots 227, 228, 251 to 263, and 265 to 270 from M, Industrial, to R, Residential;

(b) by changing the zoning of lots 247 to 250 from M, Industrial, to C, Commercial; and

(c) by changing the zoning of lot 264 from M, Industrial, to I, Institutional.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 5 day of December, 1995.

## LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 3 de la *Loi sur l'aménagement régional*, décrète ce qui suit :

1. L'annexe «B» du *Règlement sur la région d'aménagement de Ross River* est modifié comme suit :

a) la désignation aux fins de zonage des lots 227, 228, 251 à 263 et 265 à 270 est changée d'industriel (M) à résidentiel (R);

b) la désignation aux fins de zonage des lots 247 à 250 est changée d'industriel (M) à commercial (C);

c) la désignation aux fins de zonage du lot 264 est changée d'industriel (M) à institutionnel (I).

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce 5 décembre 1995.

---

Commissioner of the Yukon/Commissaire du Yukon